



From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments
To: Mr. Zakaria Hamza – Vice President of Disclosure & Corporate Governance Department-EGX
Company: Egyptian Stock Exchange
Subject: Disclosure regarding news published– Raya Holding for Financial Investments
Date: 6/11/2023
Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية
الى: الأستاذ/ زكريا حمزة- نائب رئيس قطاع الافصاح بالبورصة المصرية
الشركة: البورصة المصرية
الموضوع: افصاح بشأن أخبار منشورة في الصحف – راية القابضة للاستثمارات المالية
التاريخ: ٢٠٢٣/١١/٦
العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: ١

Listed Companies Sector
Disclosure Department

قطاع الشركات المقيدة
إدارة الافصاح

Mr. Zakaria Hamza – Vice President of Disclosure & Corporate Governance Department- Egyptian Stock Exchange

الأستاذ/ زكريا حمزة- نائب رئيس قطاع الافصاح بالبورصة المصرية
تحية طيبة وبعد،

In response to the recent news about Raya Information Technology Company, a subsidiary of Raya Holding for Financial Investments S.A.E, seeking to obtain a loan of 1.1 billion Egyptian pounds, it's important to clarify that Raya Integration S.A.E., the parent company of the information technology sector within the group, is currently engaged in negotiations for a medium-term syndicated loan. This loan will be structured as credit limits to facilitate the issuance of bank letters of guarantee. The primary purpose of this financial arrangement is to expedite the implementation of the company's new projects, particularly in the fields of technical solutions and the establishment of information infrastructure for its clients in the banking sector, as well as the communications and information technology sectors. The funds acquired through this co-loan will be utilized to drive the company's growth and development in the upcoming period.

بالإشارة الى ما ذكر بالخبر المنشور بأحد الصحف والخاص باعترام شركة راية لتكنولوجيا المعلومات، إحدى الشركات التابعة لشركة راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م " راية القابضة"، حول الحصول على قرض بقيمة ١,١ مليار جنيه مصري. ننوه بأن شركة راية للنظم ش.م.م، وهي الشركة الام لقطاع تكنولوجيا المعلومات بالمجموعة، تتفاوض حالياً للحصول على قرض مشترك متوسط الاجل في هيئة حدود ائتمانية لإصدار خطابات ضمان مصرفية. وذلك لتسريع وتيرة مشاريع الشركة الجديدة بمجالات الحلول التقنية وانشاء البنية التحتية المعلوماتية لعملاء الشركة بالقطاع المصرفي وقطاع الاتصالات وتكنولوجيا المعلومات. وتعتزم الشركة استخدام متحصلات هذا القرض المشترك في تسريع وتيرة نمو الشركة خلال الفترة المقبلة بإذن الله تعالى.

Thank You

وتفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Veronica Michael Thomas Investor Relations and Investments Analyst Raya Holding for Financial Investments		فيرونيك مايكل توماس محلل علاقات المستثمرين والاستثمار راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.
Raneem Medhat Meligy Investor Relations and Corporate Finance Section Head Raya Holding for Financial Investments		رنيم مدحت مليجي مساعد مدير علاقات المستثمرين والاستثمار راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.
Ahmed Nour El-Din Hassan Corporate Finance and Investments Senior Director Raya Holding for Financial Investments		أحمد نورالدين حسن رئيس قطاع التمويل والاستثمار ومدير علاقات المستثمرين راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.